
Bestyrelsesmøde 29/5-2017 kl. 19.30 hos Søren 
Til stede: Kai, Lars, Andreas, Søren, Henrik, Michael 

1) Planlægning af arbejdsdag søndag 11/6 kl. 10 
- Opfyldning af jord i huller ved de gamle kirsebærtræer (Andreas har jord) 
- Algefjerner til træværk på legeplads (Lars) 
- Maling af træværk på legeplads (Kai) 
- Indkøb af græsfrø, maling samt materialer til trappe på legetårn/legeplads (Kai) 
- Undersøg stier for ujævnheder og udfyld hvis nødvendigt 
- Opfyldning af sandkasser med sand (Kai/Henrik) 
- Rensning af kant mellem asfalt og kantsten på stamvejen (Lars) 
- Pølser og brød (Kai) 
- Spørg fremmødte om de har input til ting der skal gøres noget ved 
- Seddel i postkassen til arbejdsdagen samt på opslagstavlen (Søren laver seddel, Kai deler rundt) 
 

2) Status på fortovsopretning. Bjarne har modtaget tilbud 
Bjarne har modtaget tilbud på 9.375,- for afrimning og køre jordet op på overdrevet fra Henning i 
Årestrup. Det besluttes at takke ja til tilbuddet, det vil være optimalt hvis det kan gøres før 
arbejdsdagen, så vi kan så nyt græs på arbejdsdagen. 
 

3) Status på mos i plænerne på fællesarealerne. Skal vi investere i mosfjerner til havetraktoren?  
Søren spørger Peter fra Rebild Efterskole om vi kan leje deres maskine så vi kan prøve det af. Tanken er 
at vi lejer Bjarne Emil til at prøve det af i f.eks. en runder. Det opsamlede mos køres på overdrevet i 
opsamleren, hvor det kan ligge noget tid inden det kan hentes fra lastbil. 
 

4) Status på hjertestarter  
Vi afventer svar på de søgte fonde. Kommunen ville ikke støtte og henviste til tryg-fonden. Når vi har 
fået svar fra fonde skrives vi ved om hvordan vi fortsætter processen. 
 

5) Status på bestilling af græsslåning på overdrev 
Henrik har ringet til Lasse Olsen og bestiller ham til det. 
 

6) Hundelortekampagne  
Der blev omdelt sedler med opfordring til at grundejere samler deres hundes efterladenskaber op.  
Derudover vil Søren indkøbe ca. 5 skilte til opstilling forskellige steder. 
 

7) Sommerfest  
Andreas vil holde øje med vejret i løbet af august og skrive rundt til bestyrelsen når vejrudsigten ser fin 
ud en fredag aften. Når dette sker vil vi lave facebookopslag samt opslag på opslagstavlen. Det vil blive 
meget uformelt, vi vil stille en grill op, og så tager folk selv mad og drikkevarer med. 
 

8) Evt. 
Rebild Kommune ønsker at opkrævning sker to gange om året pga. administration omkring ejerskifte. 
Dette vil ikke være forbundet med ekstra omkostninger fra vores side. Vi beslutter at lade kommunen 
gøre dette, vi ser ikke likviditetsproblemer fra vores side næste år. Kai kontakter kommunen angående 
dette. 
 
Flere områder på overdrevet er groet for meget til. Søren vil kontakte Jens Vinge for at lave en plan 


